
Tvorno sodelovanje IMP-jeve
delovne organizacije IKO s
sovjetskim inštitutom

Sredi avgusta letos je bila v IKU skupina strokovnjakov iz Sov-
jetske zveze, ki jo je vodil direktor centralnega znanstveno razisko-
valnega in projektno eksperimentafnega inštituta iz Moskve Anato-
lij lonikijevič.

Kot je dejal direktor komercialnega sektorja Gorazd Kordelič,
ima IKO že nekaj časa stike s sovjetskim tržiščem. Glede na razvoj-
ne načrte Sovjetske zveze pa je to za našo DO vsekakor zelo zani-
mivo.

V svoje nafirte so narnreč med drugim zapisali, da mora vsaka
družina dobiti stanovanje. To pa pomeni potrebo po izgradnji
75.000 stanovanj letno. Raziskava trga je pokazala, da je sovjetski
trg deficitaren prav na področju opreme, ki jo izdeluje omenjena ši-
šenska IMP-jeva delovna organizacija.

Zdaj je potrebno IKO-vo opremo testirati. Teste za hiŠne postaje
in regulacijsko tehniko bo opravil omenjeni sovjetski inštitut. V ta
namen so podpisali poseben protokol o tehničnem sodelovanju in
nadaljnji prodaji IMP-jevih izdelkov.

Dogovorjeno opremoso vzačetku septembra-torej žepo pod-
pisu protokola - poslali na testiranje; v drugi polovici septembra pa
naj bi predvidoma podpisali pogodbo o sodelovanju.

Ce bodo rezultati testiranj dobri, bo to pomenilo velik posel za
IKO. Spodbudna je tudi izjava direktorja instituta Anatolija lonikie-
viča, ki je dejal, da je njegov vtis izreden. »Ne presenečajo me teh-
nične rešitve, ampak pozornost, ki jo namenjate kakovosti, kar je pri
avtomatiki še posebej pomembno. Zato sem prepričan, da posebnih
problemov s testiranjem opreme ne bi smelo biti.«

V to so prepričani tudi Ikovi poslovodni delavci, ki se dobio za-
vedajo, kako pomembno je tovrstno sodelovanje, saj pričakujejo ve-
like izvozne posle, najmanj za naslednjih deset let.
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